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    R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 09.01.2017, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 30 de consilieri județeni. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.1/03.01.2017, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/156/04.01.2017, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi 

completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/35/03.01.2017 şi s-a adus la cunoştinţa 

locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de  

04.01.2017. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 

precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier 

județean al domnului Ion Spânu. 

2.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier județean al domnului 

Gubandru Nicolae. 

3.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.129/30.06.2016 de constituire a Consiliului Județean Caraș-Severin, 

modificată. 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.133/30.06.2016 privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului 

Județean Caraș-Severin, cu modificările și completările ulterioare. 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.127/30.06.2016 privind alegerea Comisiei de validare a Consiliului Județean 

Caraș-Severin, modificată.  

6.Proiect de hotărâre privind acoperirea definitivă din excedentul bugetului local al 

județului Caraș-Severin a deficitului secțiunii de funcționare. 



 2 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea Rețelei de școlarizare a unităților de 

Învățământ Special din județul Caraș-Severin, pentru anul școlar 2017-2018. 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.151/01.08.2016 privind desemnarea consilierilor județeni pentru a face parte 

din Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Caraș-Severin. 

9.Informare asupra activității Centrului Județean pentru Conservarea și Promovarea 

Culturii Tradiționale Caraș-Severin pentru perioada 1 iulie 2016-31 decembrie 2016. 

10.Prezentarea Planului Strategic al Autorității Teritoriale de Ordine Publică Caraș-

Severin. 

11.Întrebări. Interpelări. 

 

Procedură de urgență:  

1.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Județean Caraș-Severin nr.198/23.08.2016 privind validarea componenței nominale a 

Autorității Teritoriale de Ordine Publică Caraș-Severin, modificată ulterior.  

2.Proiect de hotărâre pentru abrogarea expresă a Hotărârii Consiliului Județean 

nr.80/17.04.2015, privind constituirea unui drept real de administrare asupra imobilului 

Monumentul Eroilor Bănățeni, situat pe Muntele Mic, aflat în domeniul public al 

județului Caraș-Severin și administrarea Consiliului Județean Caraș-Severin, în favoarea 

Consiliului Local Caransebeș. 

 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua! ”La mulți ani” tuturor! Ne 

întâlnim în prima ședință din acest an, a Consiliului Județean. Și pentru că este prima 

ședință pe anul 2017, dați-mi voie, să vă urez tuturor ”La mulți ani” și mult succes în 

activitatea pe care o desfășurăm împreună! Ați primit ordinea de zi. Înainte de a intra în 

ordinea de zi, aș dori să fac o precizare. În urma demisiei domnului consilier Spânu, ca 

urmare a câștigării mandatului de deputat, lider de grup la Partidul Social Democrat este 

domnul Ioan Crina. În conformitate cu dispozițiile legale, ședința de astăzi este legal 

constituită. Lipsește domnul Marșalic, dar o să ajungă. Lipsește domnul Spânu, dar va fi 

înlocuit. Înainte de a trece la ordinea de zi, o să-i dau cuvântul domnului secretar, pentru a 

prezenta procesul-verbal al ședinței trecute. Domnul secretar, vă rog.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: De data aceasta, n-avem un proces-

verbal. Timpul, fizic, nu ne-a permis, domnul președinte. O să-l aprobăm în ședința 

ulterioară.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Ordinea de zi ați primit-o. Pe 

lângă punctele care au fost propuse, mai sunt două proiecte de hotărâri. Unul care se  

referă la modificarea componenței ATOP și șțiți că au fost discuții în ședința de data  

trecută. Nu am pus proiectul de hotărâre pe ordinea de zi, am așteptat ședința din această 

dimineață, pentru a-și alege ATOP-ul, noul președinte. Ca urmare, în procedură de 

urgență am introdus acest punct pe ordinea de zi. De asemenea, avem un punct în 

procedură, este vorba de abrogarea unei hotărâri mai vechi a Consiliului Județean, legată 

de crucea de pe Muntele Mic. O să facem cuvenitele precizări când o să ajungem la acel 
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punct. Cu aceste două puncte introduse, supun votului dumneavoastră, ordinea de zi. Cine 

este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri. Vă mulțumesc. Se aprobă în unanimitate. 

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier 

județean al domnului Ion Spânu. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Așa cum vă spuneam, având în vedere 

demisia acestuia ca urmare a câștigării mandatului de deputat, este nevoie de acest proiect 

de hotărâre. Supun aprobării dumneavoastră, articolul 1. Cine este „pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2.Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier județean al domnului 

Gubandru Nicolae. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a acestei demisii și a hotărârii 

noastre, următorul pe lista Partidului Social Democrat este domnul Gubandru Nicolae. O 

să rog Comisia de validare, să se retragă pentru a analiza dosarul depus și apoi să trecem 

la depunerea jurământului și la vot.   

 

Comisia de validare se retrage pentru analizarea dosarului.  

 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul președinte. 

Domnul consilier Crina Ioan: Da. Comisia de validare constată că sunt îndeplinite 

condițiile legale de validare a mandatului de consilier județean al domnului Gubandru 

Nicolae.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: O să supunem aprobării Consiliului Județean, 

validarea mandatului de consilier. Domnul Gubandru, nu votați. După adoptarea acestui 

proiect de hotărâre, sunteți consilier cu drepturi legale și puteți vota.  

Articolul 1, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul Gubandru 

Nicolae nu votează. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul Gubandru 

Nicolae nu votează. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul Gubandru 

Nicolae nu votează. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă hotărârea. Domnul Gubandru Nicolae nu votează. Vă mulțumesc.  
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Domnule Gubandru, vă rog, să veniți să depuneți jurământul.  

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: O să dau eu citire jurământului. 

Dumneavoastră, veți pronunța cuvântul ”jur”. Mâna stângă pe Constituție și pe Biblie. 

”Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu bună credinţă, tot ceea ce stă în 

puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Caraş-Severin. Aşa să-mi 

ajute Dumnezeu!” 

Domnul consilier Gubandru Nicolae: Jur! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Felicitări! Domnul Gubandru, vă rog, să  

luați loc în sală. Ținând cont de cele două proiecte de hotărâri, următorul proiect de 

hotărâre se referă la modificarea hotărârii Consiliului Județean, cea legată de constituirea 

Consiliului Județean Caraș-Severin. 

 

* 

 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.129/30.06.2016 de constituire a Consiliului Județean Caraș-Severin, 

modificată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Suntem 30 de consilieri județeni în 

momentul de față. Aveți în mapă expunerea de motive, proiectul de hotărâre. Supun 

aprobării dumneavoastră, articolul I, cel care referă la noua componență a Consiliului 

Județean. Cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.133/30.06.2016 privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului 

Județean Caraș-Severin, cu modificările și completările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este tot o consecință a proiectelor 

anterioare. Domnul Gubandru va activa în locul domnului Spânu, în Comisia nr.1.  

Articolul I, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 
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Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc 

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.127/30.06.2016 privind alegerea Comisiei de validare a Consiliului Județean 

Caraș-Severin, modificată.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel, ținând cont de demisia 

domnului Spânu, dânsul făcea parte din Comisia de validare, comisie care 

funcționează pe durata întregului mandat al Consiliului Județean, o să rog liderii 

de grup să facă propuneri. Domnul Crina, vă rog. 

Domnul consilier Crina Ioan: Da. Îl propun pe domnul Gubandru în locul 

domnului Spânu, din partea grupului PSD - PMP. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Mai sunt propuneri? Nu 

sunt. Supun la vot propunerea ca domnul Gubandru să facă parte din Comisia de 

validare. Articolul I, cine este ”pentru”?  Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc 

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 

6.Proiect de hotărâre privind acoperirea definitivă din excedentul bugetului local al 

județului Caraș-Severin a deficitului secțiunii de funcționare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți documentația în mapă. Dacă 

sunt intervenții? Nu sunt. 

Articolul 1, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate.  

* 
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Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea Rețelei de școlarizare a unităților de 

Învățământ Special din județul Caraș-Severin, pentru anul școlar 2017-2018. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: O să îi dau cuvântul domnului secretar, să 

facă, câteva observații legate de acest de pe ordinea de zi. Vă rog, domnul secretar. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: În mape aveți proiectul. Deja am un 

sentiment de ”déjà-vu”. În fiecare an, la începutul anului, așteptăm avizul Inspectoratului 

Școlar Județean și/sau după caz avizul conform al Ministerului Educației Naționale, 

pentru structurile liceale. Noi am făcut diligența, în sensul că, am transmis proiectul cu 

rețeaua de școlarizare, încă din luna decembrie. Telefonic s-a indicat numărul avizului, 

dar nu l-am primit fizic, mai mult am primit asigurarea că îl vom primi în timp util. 

În fapt, Ordinul ministrului spune că, dacă nu vin avizele, rețeaua de școlarizare va 

funcționa în forma aprobată anul precedent, astfel în lipsa avizului conform dat astăzi 

09.01.2017, propun ca planul să nu fie aprobat, să funcționeze pe vechea organizare. Cu 

amendamentele astea, vă mulțumesc.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc. Dacă sunteți de acord să 

procedăm în consecință, pentru a nu fi nevoie de o altă ședință, să îl rog pe domnul 

Grindeanu, să vorbească la Inspectoratul Școlar, să obținem cât mai repede. Știu că pe 

timpul dumneavoastră, se obținea mai repede avizul! Cu acest amendament al domnului 

secretar, supun aprobării dumneavoastră, articolul 1, cine este „pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.151/01.08.2016 privind desemnarea consilierilor județeni pentru a face parte 

din Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici, la fel, prin demisia domnului Spânu, e 

nevoie de un coleg consilier județean care să facă parte din ATOP. O să rog grupurile, să 

facă propuneri, dar vom trece la vot după ce vom vota și cele două proiecte de hotărâri, 

pentru a nu vă mai chema după ce terminăm numărătoarea voturilor. Dacă sunteți de 

acord cu această procedură? Rog grupurile… Domnul Crina. 

Domnul consilier Crina Ioan: Grupul nostru îl propune pe domnul Guțu Mihai.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Grupul liberal? 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Domnul președinte, având în vedere că nu s-a 

schimbat nimic în procentajul de vot, nu avem propuneri. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Înainte de a trece la vot, o să 

supun aprobării dumneavoastră, cele două hotărâri. 

* 

1.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Județean Caraș-Severin nr.198/23.08.2016 privind validarea componenței nominale a 

Autorității Teritoriale de Ordine Publică Caraș-Severin, modificată ulterior.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: A avut loc înainte de ședința noastră, o 

ședință ATOP, și-au ales președintele. Ca urmare a acestei modificări, avem proiectul de 

hotărâre în ședința de astăzi. Domnul Crina a fost ales președinte al ATOP-ului. O să 

supun aprobării dumneavoastră, articolul I. Cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu 

sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate.  

Domnule președinte, vă urez mult succes în noua calitate pe care o aveți! 

* 

2.Proiect de hotărâre pentru abrogarea expresă a Hotărârii Consiliului Județean 

nr.80/17.04.2015, privind constituirea unui drept real de administrare asupra imobilului 

Monumentul Eroilor Bănățeni, situat pe Muntele Mic, aflat în domeniul public al 

județului Caraș-Severin și administrarea Consiliului Județean Caraș-Severin, în favoarea 

Consiliului Local Caransebeș. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Cei care ați fost consilieri mai vechi, poate 

știți despre acest proiect de hotărâre. Ca urmare a unei hotărâri a Consiliului Local 

Caransebeș, a unei solicitări din partea Consiliului Local, Consiliul Județean, în anul 

2015, a aprobat acest proiect de hotărâre prin care se ceda dreptul real de administrare al 

monumentului de pe Muntele Mic. Între timp, nu s-a reușit transferarea crucii de pe 

Muntele Mic, de la Consiliul Județean la Consiliul Local Caransebeș. Am solicitat, ca de 

sărbători… Evident, am reluat corespondența cu Consiliul Local și o să o rog pe doamna 

director Pascotă, să facă o scurtă istorie a acestei proceduri. Ca urmare a refuzului 

Consiliului Local de a prelua crucea de pe Muntele Mic, am solicitat să se facă 

intervențiile la crucea de pe Muntele Mic, pentru a putea fi iluminată. Am inițiat acest 

proiect de hotărâre de abrogare a celui vechi, crucea de pe Muntele Mic să rămână a 

Consiliului Județean Caraș-Severin. Nu neapărat pentru că eu sunt din Caransebeș, și am 

văzut, că asta a constituit serioase discuții la nivelul Consiliului Local Caransebeș. 

Doamna director, vă rog. 

Doamna invitat Pascotă Corina: Așa cum  spunea și domnul președinte, imobilul 

se află în domeniul public al județului Caraș-Severin și administrarea Consiliului 

Județean. În anul 2015, la solicitarea Consiliului Local Caransebeș, s-a inițiat un proiect 

de hotărâre prin care se instituia dreptul real de administrare al imobilului, în favoarea 
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Consiliului Local Caransebeș. Doreau acest lucru, întrucât se mergea foarte mult pe ideea 

promovării ca și obiectiv turistic. A existat multă corespondență și de-o parte și de 

cealaltă. Până la urmă, la sfârșitul lunii aprilie, în 2015, deci într-un timp foarte scurt, a 

fost întocmit contractul în vederea administrării acestui drept real, dar Consiliul Local 

Caransebeș nu a mai semnat până în prezent acest contract. Motiv pentru care, în 2016, s-

a solicitat, prin două adrese, acest lucru. Nu am primit nici un răspuns, motiv pentru care, 

aflându-ne într-un blocaj de administrare a obiectivului respectiv, s-a procedat la 

revocarea hotărârii respective.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Vă mulțumesc. Dacă sunt intervenții 

legate de acest punct de pe ordinea de zi? Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră, 

articolul 1. Cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate.  

Probabil că ați observat, crucea de pe Muntele Mic este iluminată în acest moment. 

Doamna director, crucea nu a fost funcțională din 2015 sau ulterior, n-a mai funcționat, n-

a mai fost iluminată? 

Doamna invitat Pascotă Corină: De la sfârșitul anului 2015 nu a mai fost 

funcțională, undeva în luna noiembrie. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Deci 1 an de zile nu a fost iluminată. Bine. 

Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctelor 9, 10 și 11 ale ordinii de zi şi anume: 

9.Informare asupra activității Centrului Județean pentru Conservarea și Promovarea 

Culturii Tradiționale Caraș-Severin pentru perioada 1 iulie 2016-31 decembrie 2016. 

10.Prezentarea Planului Strategic al Autorității Teritoriale de Ordine Publică Caraș-

Severin. 

11.Întrebări. Interpelări. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Înainte de a trece la vot, dacă sunt întrebări, 

interpelări? Dacă nu sunt, rog comisia, să procedeze la vot. Buletinele de vot… 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Domnul președinte, dacă îmi permiteți? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog.  

Domnul consilier Gâfu Cristian: Întrebări pentru doamna director, referitor la 

starea drumurilor județene.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Reșița-Văliug e dezastru! Săptămâna trecută am 

fost de două ori, se circulă foarte greu. De dimineață m-au sunat locuitori din Văliug, e 

dezastru. Nu înțeleg efectiv de ce. Poate primim un răspuns. Așa este, am înțeles, și pe 

celelalte drumuri județene, majoritatea drumurilor județene, în ceea ce privește 

deszăpezirea, este un dezastru. Mă așteptam ca doamna director să nu trebuiască să fie 

întrebată. E normal că iarna nu-i ca și vara, dar trebuia să ia dânsa inițiativa și să ne spună 
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unde întâmpină probleme. Nu să întrebăm noi! E ca și faptul că ne ascundem nisipul sub 

preș. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul consilier, știți foarte bine, că într-o 

ședință de Consiliu Județean nu se vorbește decât în conformitate cu ordinea de zi. 

Doamna director, vă rog. 

Doamna director Pascotă Corina: Vizavi de ceea ce a ridicat ca și problemă, 

domnul consilier județean, vreau să fac următoarea precizare: în momentul de față și în 

ultima perioadă, nu a fost nici un drum județean închis. Au fost practicabile. Vreau să fac 

următoarea precizare și anume, deszăpezirea și pe tronsonul la care vă referiți, eu, în mod 

special, cum ați spus, că vă așteptați să intervin și să iau eu măsuri și să fac ceva, vreau să 

vă spun că respectivul contract este în derulare. Noi nu putem interveni, nici noi ca și 

Consiliu Județean și nici dumneavoastră, în momentul de față, dar nu asta era cea mai 

importantă problemă, ci faptul că din punct de vedere al deszăpezirii consider că atâta 

vreme cât nu a existat nicio solicitare, nici la Comandament, nici la Situații de Urgență și 

niciunde, să ni se comunice faptul că acest drum este impracticabil, nu pot să vă dau alte 

detalii. 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Mai am o întrebare, dacă îmi permiteți, domnul 

președinte. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. Să nu faceți un dialog! 

Domnul consilier Gâfu Cristian:  Nu. Dar, de câte ori a fost dânsa în această 

perioadă pe teren sau angajații direcției? Pentru că, așa cum spune dânsa, ar însemna că eu 

am ridicat o falsă problemă, astăzi! 

Doamna invitat Pascotă Corina: Nu. Eu nu am spus că ați ridicat o falsă problemă! 

Am spus că… 

Domnul consilier Gâfu Cristian: Doamna director, haideți, să ne urcăm amândoi în 

mașină și să mergem pe drumul respectiv… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul consilier, haideți, vă rog frumos!  

Domnul consilier Gâfu Cristian: Nu se poate așa ceva! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, doamna director și după aceea 

încheiem.  

Doamna invitat Pascotă Corina: Deci vreau să fac următoarea precizare, pe fondul 

Comandamentului, vreau să vă rog pe toți, să urmăriți și chiar să fac o precizare care nu a 

fost făcută până în acest moment. Toate drumurile din Caraș-Severin au un anumit grad 

de viabilitate. Acest grad de viabilitate se stabilește în funcție de statistica numărului de 

mașini care circulă pe respectivul tronson de drum. Conform acestei viabilități se face și 

intervenția pe drumul respectiv. În speță, atunci când s-a solicitat caietul de sarcini a fost 

avută în vedere această viabilitate. Viabilitatea impune la ce timp se intervine pe drumul 

respectiv, de unde se obține și cantitatea de antiderapant care se dă pe drumul respectiv. 

Dacă dumneavoastră urmăriți, nu cred că pe drumurile județene a fost intervenit în alt 

mod și în alt timp, decât conform gradului de viabilitate corespunzător drumului respectiv. 

Asta pot eu să urmăresc. Am fost pe teren și nu pot să fiu pe teren peste tot. Dar, 
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drumurile montane au fost practicabile. Dimpotrivă, nu au fost închise, chiar dacă vremea 

nu a fost  foarte prielnică.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, doamna director. Alte 

interpelări? Dacă nu mai sunt, domnul președinte, trecem la vot. 

Se trece la vot în ordinea strigării. 

* 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul președinte, aveți rezultatul? 

Domnul consilier Crina Ioan: Da. Proces-verbal nr.304 din 09.01.2017; Rezultatul 

votului:  26 de voturi ”pentru”, 1 vot contra și 3 voturi anulate. Deci în urma voturilor 

exprimate a fost declarat ales domnul Mihai Guțu. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bine. Vă mulțumesc. Declar ședința închisă. 

Ne vom vedea luna aceasta, într-o ședință extraordinară.  

 

Nemaifiind discuții, şedinţa se încheie. 

 

 

 

 

 

            PREȘEDINTE,                                        SECRETARUL JUDEŢULUI, 

 

            Silviu Hurduzeu                                    Darian Ciobanu 
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